
Interpelace zastupitelky Karly Polydorové ze zasedání zastupitelstva dne 15.11.2021 

 
Karla Polydorová 
Předložila interpelaci, kterou poslala ekonomickému odboru a zároveň ji předala v písemné formě 
zapisovatelce. 
„Dobrý den paní Hubínková, paní Vlasáková 
ráda bych se zeptala na pár otázek ohledně dotací. Pokud nějaký z dotazů nepatří Vám, tak se za to 
omlouvám. A prosím o radu, na koho se obrátit. 
1) MČ Praha 20 už nemá žádné peníze na dotace krom přínosu z VHP? Z jaké položky našeho rozpočtu 
navrhujete, aby se dotace vyplatily? 

Celková částka finančních prostředků z VHP ke dni 24.11. 
Sport = 758 629,- 
Kultura = 147 300,- 
Sociální oblast = 204 991,38 
Spor + děti = 11 787,64 
 
Částky převyšující alokované prostředky navrhujeme vyplatit z rezervy. 

  
2) Jaké částky obdržela naše městská část z MHMP - VHP na sociální oblast? Komu z této částky byla 
schválena a vyplacena dotace k dnešnímu dni tj. 12. 11. 2021? 

MČ obdržela na sociální oblast z VHP (včetně z minulého roku převedených) celkem 360 800,- 
       Ke dni 24.11. bylo na dotacích vyplaceno 22 000,- a to Centru Locika, z.ú. 

 
3) Již v září byla uvedena částka z VHP ve výši 1 102 400,- Kč, jako informaci u dotací pro TJ Sokol, 
atd., která je alokována. A dnes je tato částka zcela stejná. Přičemž již byly schváleny září některé 
dotace týkající se VHP např. BikeRanch Team 100 tisíc, Kickbox 175 tisíc a SC Xaverov 400,- tisíc. Jak 
tomu mám rozumět? Částka nebyla odečtena? Vyplacena z jiné položky rozpočtu?  
Částka byla uvedena k datu (září), kdy žádost projednávala Rada MČ – vzhledem k výši částky je 
nutno projednávat v Zastupitelstvu – částka nebyla aktualizována – nikdo to nepožadoval 
 
4) Z předložených materiálů mám dojem, že na ostatní spolky žádné již peníze nezbývají, když se 
všude uvádíte, že částky nejsou alokovány. Můžete to vysvětlit?  
Součet částek v žádostech převyšuje alokované finanční prostředky a OE nerozhoduje, komu bude 
žádost schválena a v jaké výši. 
 
5) Dotace pro Mumraj – Žádost spolku Mumraj z. s., o individuální dotaci na projekt "Mumraj je 
vícegenerační dům" ve výši 30.000, 
- jedná se o dotaci z oblasti sociální, v současné době je k dispozici částka z VHP ve výši 271 990,- Kč,  
vlastní alokované prostředky jsou ve výši 130 600,- Kč – tyto však jsou určeny na kulturně sociální 
účely, což tato žádost nesplňuje. Z toho vyplývá, že požadované finanční prostředky převyšují 
alokované finanční prostředky. 
Tedy požadovaných 30 000,- převyšuje částku 271 990,- - 130 600,-? 
To platí zřejmě k součtu všech žádosti kompletně pro všechny spolky? Proč není důvodová zpráva psaná 
pro daný případ?  
Jak z toho mám poznat, zda požadovanou částka lze schválit, když je to dohromady pro všechny. 
Jsou tedy peníze ve výši 30 tisíc Kč pro dotaci k dispozici nebo ne? 
 
MČ na rok disponuje určitými finančními prostředky na dané položce (oblasti) tzn., že každá žádost je 
posouzena, do jaké oblasti ji lze zařadit a tím odkud čerpat finance. Vzhledem k tomu, že některé 
žádosti musí do ZMČ, které nenavazuje na každou RMČ, není možné po 3 měsíční časové prodlevě (v 
mezidobí RMČ x ZMČ jsou schvalovány další dotace v částkách které nemusí do ZMČ) vycházet ze 



stejných částek jako byly uváděné ve stanovisku OE pro RMČ a také z důvodu, že není předem známa 
částka, kterou RMČ/ZMČ nakonec schválí. 
Žádost Mumraje byla posuzována společně s dalšími žádostmi, a proto se i na ní vztahuje věta výše. 
Pokud by finanční prostředky nebyly k dispozici na dané položce, lze v případě nutnosti většinou čerpat 
prostředky z rezervy. 
  
6) Žádost spolku Mumraj z. s., o individuální dotaci na projekt "ŠKOLIČKA – školka na nečisto - 
adaptační program a letní prázdninové příměstské tábory". 

Žádost je ze dne 18. 8. 2021. Rada tuto dotaci schválila 8. 10. 2021. 

Dnes, kdy se konečně žádost dostala na jednání zastupitelstva (11/2021) je navrženo zamítnutí, 
protože akce již proběhla? Nemyslíte, že právě proto, že akce proběhla, vznikli spolku Mumraj z. s. 
náklady?  

Vzhledem k tomu, že uvedené aktivity jsou organizací pro uživatele zpoplatněny (a akce již proběhly, 
tedy na ně organizace ve svém rozpočtu peníze našla), nedomníváme se, že je nutné tyto prostředky 
z rozpočtu MČ uvolňovat. 

Proč nebyla předložena již v září na jednání Rady a na jednání ZMČ?  

Na jednání ZMČ v září nebyla žádost projednána v komisi. 

7) Kolik a na jaký účel městská část peníze z VHP v roce 2021 dostala? Prosím uveďte přesnou 
specifikaci a doložte ji dokumentem z MHMP.“  

VHP 
Sport – kapitola 04 – školství mládež a sport     částka 1484 100,- 
Sport+děti – kapitola 04 – školství mládež a sport     částka 155 300,- 
Sociální oblast – kapitola 05 – zdravotnictví a sociální oblast  částka  360 800,- 
Kultura – kapitola 06 – kultura a cestovní ruch  částka 362 300,- 
 
Částky jsou včetně finančních prostředků převedených z roku 2020 +  viz příloha 

 
 
Bc. Ivana Vlasáková, DiS., vedoucí OE 
 
 


